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«Kapteinen» på
MS Bærum svikter
våre krigsseilere
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– Jeg tør minne «kaptein» Hammer Krog om følgende postulat – et
samfunns grad av sivilisasjon kan måles i hvordan man ivaretar sine
gamle og syke, sine barn og krigsveteraner, skriver pensjonert kom-
mandørkaptein Marcus Einarson Osen.

MINNESMERKE
Marcus Einarson Osen
pensjonert kommandørkaptein, Stabekk

idrett og kultur, som ikke vil ha
flaggstang ved minnesmerket
på Kadettangen.

Her er en uetisk ubalanse og
direkte kortslutning. Samtidig
sitter jeg med stort oppslag i
Budstikka 5. mai 2022, en hel
side i programmet og dine ord:
«Viktigere enn noensinne å

«Et samfunns
grad av sivilisa-
sjon kan måles i
hvordan man
ivaretar sine
gamle og syke,
sine barn og
krigsveteraner.»

etterkant til Morten Skauge i
Bærum Høyre og Henrik As-
heim i Høyres ledelse. Intet
svar. Før valget ved rådhusets
mange partistander minnet jeg
Asheim om saken.

Status med hensyn til min-
nesmerket er per dags dato ikke
kjent.

Jeg har aldri møtt en slik lokal
kommunal og politisk ledelse
etter 42 år i Forsvaret.

Mitt minnehefte ble sendt til
HKH Kronprinsens 50-årsdag.
Jeg fikk takkebrev en uke etter.
Jeg fikk også takkebrev fra Hans
Majestet Kongen cirka ni dager
derpå, mens kongen var syke-
meldt.

Jeg tør minne «kaptein»
Hammer Krog om følgende pos-
tulat: Et samfunns grad av sivi-
lisasjon kan måles i hvordan
man ivaretar sine gamle og
syke, sine barn og krigsvetera-
ner.

Dersom jeg hadde vært
«styreformann i rederiet», ville
jeg straks innkalt ovennevnte
personell til «medarbeidersam-
tale».

Jeg velger å utnevne vår ordfø-
rer til «sjøkaptein» for å illustre-
re det øverste ansvar hun har
som nr. 1 i Bærum.

9. august 2022 var det møte
hos kommunedirektør («over-
styrmann») Geir Aga om et min-
nesmerke for krigsseilerne fra
Bærum. Intet skjedde. Bærum
kommune var ikke interessert i
noe minnesmerke.

Det er ukjent for meg om
«kaptein» Hammer Krog da ble
informert om status: 52 fra Bæ-
rum seilte under krigen, 36 kom
hjem. 16 ble igjen ute på havet.

Bærum kommune toppet sta-
tistikken på norgesbasis. Hver
tredje mann måtte dø.

Ved juletider etter seks befa-
ringer på Kadettangen ble «kap-
teinen» informert av Dag Egil
Strømme, leder av hovedutvalg
for miljø, idrett og kultur («pur-
ser» på MS Bærum).

13. januar i år fikk jeg telefon
fra NRK om at Bærum kommu-
ne ikke vil ha flaggstang fordi
flaggheis (tre ganger per år) vil
koste penger og at ingen minne-
plater i Bærum kommune had-
de flagg.

NRK ville ha intervju, noe jeg
avviste kontant fordi det neppe
ville ha noen positiv effekt. Jeg
ba NRK ringe ordfører. Samta-
len ble delegert til direktør for
tekniske tjenester («maskin-
sjef») Svein Finnanger.

Ny sjanse: Cirka andre uke i
mai ble ordføreren forelagt
teksten til selve minneplaten.
En vakker og tradisjonsrik
tekst. Nei, det var ikke noe for
henne. Teksten ble sendt til
«maskinsjefen».

Min tanke var at nummer 1 i
Bærum kommune skulle be-
slutte forslaget. Det var en ære,
trodde jeg i min tilforlatelighet
etter erfaringer fra fem minnes-
merker i inn-/utland med og
uten Hans Majestet Kongen.

Tredje forsøk: Jeg sendte
brev til «kaptein» Hammer Krog
16. mai. Sitat: «Jeg hadde ikke
tenkt i utgangspunktet å skrive
brev dagen før 17. mai, men
opplever at tiden er inne. Et
oppslag i Budstikka i dag med
Dag Egil Strømme som i dag
fremstår som leder i 17.-maiko-
miteen, var utslaget. Han er
leder av hovedutvalg for miljø,

markere frigjøringsdagen». Ti-
den er inne for å rydde opp i
Høyres egne rekker også ved
parkavdelingen i Bærum kom-
mune.»

Intet svar er mottatt etter vel
fire måneder.

E-post om saken ble sendt i
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– Det er anlagt noen bygninger med stålplatekledning, som i all
hovedsak er for å tilfredsstille interne bruksbehov, uten særlig hen-
syn til nabobebyggelse og/eller estetikk, skriver innsenderen.

Utviklingen av ØHILs
idrettsanlegg på Hosle

finnes en liten hoppbakke bak
klubbhuset, åpnet av Bjørn Ei-
nar Romøren.

All denne vellykkede sports-
lige utviklingen og suksessen
er fabelaktig og til å applaude-
re, men det er ikke til å stikke
under stol at slike anlegg stil-
ler krav til sine omgivelser,
uten at det, etter min ringe
kunnskap, foreligger særlig
god samhandling mellom
klubben og naboene.

Som naturlig er, arrangeres
det både aktiviteter for
breddefotballen og toppfot-
ballen. Det er særs begrenset
med parkeringsplasser, og be-
hovet dekkes i hovedsak gjen-
nom parkering langs alle lo-
kalveiene og innkjørsler.

Dette medfører farlige situa-
sjoner med barn og voksne
som skal inn og ut av bilene
som står parkert slik at lokal-
veiene kun har ett kjørefelt
fritt til å dekke all gjennomfø-
ring.

Det er videre anlagt noen
bygninger med stålplatekled-
ning, som i all hovedsak er for
å tilfredsstille interne bruks-
behov, uten særlig hensyn til
nabobebyggelse og/eller este-
tikk.

ØHIL er ikke en spesielt gam-
mel klubb, for den er resulta-
tet av en sammenslåing mel-
lom Øvrevoll Ballklubb og
Hosle IL, og den viser seg frem
som en god og hardt arbeiden-
de breddeklubb i Østre Bæ-
rum.

På hjemmesidene vises det
til mer enn «3000 aktiviteter
for sine ca. 2500 medlem-
mer».

Det er både gledelig og im-
ponerende å kunne følge
idrettslagets mange suksesser,
både innenfor sommer- og
vinteridrettene.

Det jeg ønsker å peke på her,
er noen av følgene med utvik-
lingen av klubben generelt og
den påfølgende utbyggingen
spesielt.

Så vidt jeg kan erindre star-
tet klubben med en grusbane
til bruk både for fotball om
sommeren og islagt bandy-
bane om vinteren.

Langrennsarealer ble i stor
grad dekket med de tilliggen-
de friarealer (Sauejordet) og
skogene mot Grini, Muren og
Brunkollen.

I dag er det tre kunstgress-
baner med gummigranulat, én
med muligheter for både var-
me under banen i fotballse-
songen og kunstfrossen
bandybane om vinteren. Det

Erik Løfsnes
Hosle
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